
Protokół z posiedzenia Komisji łączonych Rady Gminy Nowa Wieś Wielka  

z dnia 15 maja 2023 r. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych, co stanowiło kworum do prawomocności 

obrad Komisji. Obradom przewodniczył Pan Adam Bocheński. 

 

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji łączonych. 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy wszyscy radni zapoznali się z protokołem 

po czym zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

3. Opiniowanie projektów uchwał i materiałów na XLVIII sesję Rady Gminy.  

 

- Opiniowanie projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowa Wieś Wielka na lata 2023-2030. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Wójt. W wyniku dyskusji Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Nowa Wieś Wielka na 2023 r. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Wójt. W wyniku dyskusji Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz określenia stawki tej opłaty. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Anita Wysota. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie przejęcia przez gminę Nowa Wieś Wielka zadań 

z zakresu obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Roberto Krzyżanowski. W wyniku dyskusji 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Nowa Wieś Wielka i Prądocin. 



Omówienia projektu uchwały dokonał Ryszard Ładziński. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Dobromierzu. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Ryszard Ładziński. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Informacja o gospodarowaniu gruntami gminnymi w 2022 r. 

Informację przedstawił Pan Ryszard Ładziński. Komisja nie zgłosiła uwag  

do przedstawionej informacji. 

- Informacja o opłatach adiacenckich i planistycznych za 2022 r. 

Informację przedstawiła Pani Elżbieta Jankowska. Komisja nie zgłosiła uwag  

do przedstawionej informacji. 

Na tym zakończono realizację punktu 3. 

 

4. Sprawy różne. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów Przewodniczący posiedzenia podziękował 

wszystkim za udział i dokonał zamknięcia jej obrad. 


